

- (一) 11 月 21 日(星期五)為親子旅行，活動須知將於 11 月 17 日(星期一)派發，集合地點及詳情請參閱活動須知，是日不設校車服務，不參加者休課一天。
- (二) 11 月 24 日(星期一)為小童軍宣誓儀式，老師於上課時間內帶領學生前往「順德聯誼總會李金小學」禮堂進行宣誓，學生必須穿著整齊冬季運動服及白色運動鞋，需帶書包及功課袋。
- (三) 11 月 28 日(星期五)為生日會，主題：「動物派對」，學生可自由穿著動物服飾或配戴頭飾、動物用具等回校或穿著便服回校慶祝生日會，毋須帶書包及功課袋，請帶備杯碟、毛巾及毛巾盒回校，本校會供應水及清蛋糕。
- 各班提早一小時放學：
- 時間：上午班—上午 9 時至 11 時、下午班—下午 1 時至 3 時。
- ★乘坐祿姆車的學生，請家長注意生日會放學時間是按平日接車時間接回 貴子弟，不會提早放學；留校時間將會由班主任照顧。
- (四) 12 月 8 日(星期一)為立法會換屆選舉翌日假期，放假一天。12 月 9 日(星期二)學生照常上課。
- (五) 12 月 13 日(星期六)為本年度首次家長日，歡迎家長與班主任、專任老師及郭校長面談，了解子女在學校的學習情況，任何查詢或給予學校寶貴的意見，讓學校可持續臻美！面見時間將於 11 月 27 日(星期四)在本校網頁及 eClass 上載，如需更改時間，請與班主任洽商。

順德聯誼總會

屯門梁李秀娛幼稚園

2025 年 11 月 14 日



- (1) Parent-child picnic will be held on 21 November (Friday). The activity guidelines will be distributed on 17 November (Monday) during class time. Please refer to the activity guidelines for the gathering location and details. There will be no school bus service on that day, and those who do not participate will have a day off from school.
- (2) The Scout Oath Ceremony will be held on 24 November (Monday). Teachers will lead students to the hall of Shun Tak Fraternal Association Lee Kim Primary School to take the oath. Students are required to wear neat winter sportswear and white shoes. Please bring your school bag and homework bag.
- (3) 28 November (Friday) is the birthday party, with the theme: "Animals' Party". Students are free to wear animal costumes, head decorations, animal utensils or wear casual clothes to go back to school to celebrate the birthday party. There is no need to bring schoolbag and homework bag. Please bring the cup, plate, towel, and towel box back to school. The school will provide water and sponge cake. Classes will be dismissed one hour early:
School Time: Morning Class—9am to 11am; Afternoon Class—1pm to 3pm
★ For students who take the nanny bus, parents please note that the pick-up time for birthday party is the same as weekdays, and will not be dismissed early; the class teacher will take care of the students during their stay in school.
- (4) On 8 December (Monday) is the day after the Legislative Council Election, students will have a day off. Classes will resume on 9 December (Tuesday).
- (5) 13 December (Saturday) is the first Parents' Day of the year. Parents are welcome to meet with the class teacher, specialized teachers, and the principal to understand their children's learning situation at school. Any inquiries or valuable advice to the school can help the school continue to improve. The meeting time will be uploaded on the school website and eClass on 27 November (Thursday). If you need to change the time, please discuss with the class teacher.

Shun Tak Fraternal Association

Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten

14 November, 2025

